

No. 23489. INTERNATIONAL CONVENTION ON MARITIME SEARCH AND RESCUE, 1979. CONCLUDED AT HAMBURG ON 27 APRIL 1979¹

N° 23489. CONVENTION INTERNATIONALE DE 1979 SUR LA RECHERCHE ET LE SAUVETAGE MARITIMES. CONCLUE À HAMBOURG LE 27 AVRIL 1979¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

24 March 1994

SENEGAL

(With effect from 23 April 1994.)

Certified statement was registered by the International Maritime Organization on 21 September 1994.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

24 mars 1994

SÉNÉGAL

(Avec effet au 23 avril 1994.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation maritime internationale le 21 septembre 1994.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1405, p. 97, and annex A in volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737 and 1777.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1405, p. 97, et annexe A des volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737 et 1777.

No. 23489. INTERNATIONAL CONVENTION ON MARITIME SEARCH AND RESCUE, 1979. CONCLUDED AT HAMBURG ON 27 APRIL 1979¹

N° 23489. CONVENTION INTERNATIONALE DE 1979 SUR LA RECHERCHE ET LE SAUVETAGE MARITIMES. CONCLUE À HAMBOURG LE 27 AVRIL 1979¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

24 March 1994

SENEGAL

(With effect from 23 April 1994.)

Certified statement was registered by the International Maritime Organization on 21 September 1994.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

24 mars 1994

SÉNÉGAL

(Avec effet au 23 avril 1994.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation maritime internationale le 21 septembre 1994.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1405, p. 97, and annex A in volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737 and 1777.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1405, p. 97, et annexe A des volumes 1406, 1428, 1456, 1492, 1515, 1555, 1598, 1678, 1721, 1737 et 1777.